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Emne: Forslag til behandling på generalforsamlingen

Hej Bestyrelse 

 

Hermed et par forslag, som ønskes behandlet på generalforsamlingen. 

 

1) Referat af bestyrelsesmøder 

Ved generalforsamlingen 2010 blev bestyrelsen opfordret til fremover at udarbejde beslutningsreferater fra 

bestyrelsesmøder, så foreningens medlemmer kan følge med i hvad der foregår. 

 

Da denne opfordring ikke er blevet fulgt, henvises til vedtægterne §19 stk.5 hvor det fremgår at ”Bestyrelsen skal 

føre en beslutningsprotokol, der skal underskrives af bestyrelsen på næste møde.” 

 

Der stilles derfor forslag om denne beslutningsprotokol fremover skal offentliggøres på foreningens hjemmeside 

senest 4 uger efter afholdelse af mødet. 

 

2) Vedligeholdelse af veje/stier 

Der står i vedtægterne §6 at grundejerforeningen står for drift og vedligeholdelse af private veje og fællesarealer. 

Flere steder er det konstateret at der er meget ukrudt i vejbelægningen, hvilket med tiden vil ødelægge vejen hvis 

det ikke bliver fjernet. 

 

Der stilles derfor forslag om at bestyrelsen sikrer at dette bliver vedligeholdt, f.eks.  

a) ved at henstille husejerne om at fjerne ukrudt ved egen matrikel,  

b) og/eller ved give opgaven videre til dem der allerede ordner vores fælles arealer. 

 

3) Affald 

Der stilles forslag om at der opstilles en skraldespand ved legepladsen, så der ikke ligger affald smidt rundt omkring. 

 

Sig til hvis der er nogle spørgsmål eller der er noget der er uklart, så det evt. kan  omformuleres inden det sendes 

rundt. 

 

Med venlig hilsen  

Kim R. HendriksenKim R. HendriksenKim R. HendriksenKim R. Hendriksen    
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